

Title (en)

Watch comprising a strap and a case.

Title (de)

Uhr mit einem Band und einem Gehäuse.

Title (fr)

Montre-bracelet comportant un bracelet et une boîte.

Publication

EP 0383180 A1 19900822 (FR)

Application

EP 90102397 A 19900207

Priority

CH 51489 A 19890214

Abstract (en)

The wrist watch comprises a strap (3) and a case having a middle part (1) and a back (2) which form only one and the same piece (4) with the strap (3). A groove (8) is provided in the middle part (1) and the back (2) comprises a bead (10) engaged forcibly in this groove (8) in order to fix this back (2) to this middle part (1) in a removable and leaktight manner. This arrangement makes it possible to simplify the manufacture of the middle part (1) and the fastening of the strap (3) to the case of the wrist watch, while leaving an absolutely free choice in respect of the material from which the middle part (1) is made. <IMAGE>

Abstract (fr)

La montre-bracelet comprend un bracelet (3) et une boîte ayant une carcasse (1) et un fond (2) ne font qu'une seule et même pièce (4) avec le bracelet (3). Une rainure (8) est aménagée dans la carcasse (1), et le fond (2) comporte un bourrelet (10) engagé à force dans cette rainure (8) pour fixer de manière amovible et étanche ce fond (2) à cette carcasse (1). Cette disposition permet de simplifier la fabrication de la carcasse (1) et la fixation du bracelet (3) à la boîte de la montre-bracelet, tout en laissant un choix absolument libre pour la matière dont est faite la carcasse (1).

IPC 1-7

G04B 37/16

IPC 8 full level

G04B 37/16 (2006.01); **A44C 5/00** (2006.01); **G04B 37/14** (2006.01); **G04B 37/18** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

G04B 37/14 (2013.01 - KR); **G04B 37/1486** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] US 4229936 A 19801028 - SCHNEIDER MARK R, et al
- [AD] EP 0284700 A1 19881005 - MULLER ET METTLER SOCIETE [CH]
- [A] DE 2626546 A1 19771222 - BRAUMANN GUENTER
- [A] CH 657741G A3 19860930
- [A] FR 2455866 A1 19801205 - TIMEX CORP [US]
- [A] CH 339874 A 19590715 - MORF ERNEST [CH]

Cited by

US8511890B2; US7874722B2; WO2008112678A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0383180 A1 19900822; JP H02240591 A 19900925; KR 900013360 A 19900905

DOCDB simple family (application)

EP 90102397 A 19900207; JP 2973590 A 19900213; KR 900001767 A 19900214